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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 22 kwietnia 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo - Spolecznej - Pani Helena Rusak.

Ad. l.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 10:15 otworzyla wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, iz zgodnie z lista obecnosci w posiedzeniu

uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych opinii.

Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Ad. 2.

Przewodniczaca Komisji Pani Helena Rusak zapytala czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Wprowadzono zmiane do porzadku obrad:

Wójt Gminy Maria Kopczewska - poprosila o wyrazenie zgody na zniesienie projektu uchwaly w

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, ze wzgledu na brak odpowiedniego pisma z

Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Wójt Gminy poprosila radnych o przybycie na LXI Nadzwyczajna Sesje rady Gminy Ksawerów w

dniu 26 kwietnia 2010 r. godz. 14:00.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - poprosila o wyrazenie zgody na prowadzenie do

proponowanego porzadku obrad projektu uchwaly:

- w sprawie wyrazenia sprzeciwu wobec zamierzen PGE Elektrowni Belchatów S.A. z

siedziba w Belchatowie dotyczacych zatlaczania i skladowania w strukturach podziemnych

dwutlenku wegla na terenie gminy Ksawerów

- w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu

Porzadek obrad na wspólnym posiedzeniu stalych komisii w dniu 22 kwietnia 2010 r.

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na LX Sesje Rady Gminy Ksawerów.

3.1. w sprawie wyrazenia sprzeciwu wobec zamierzen PGE Elektrowni Belchatów

••



S.A. z siedziba w Belchatowie dotyczacych zatlaczania i skladowania w

strukturach podziemnych dwutlenku wegla na terenie gminy Ksawerów

3.2. w sprawie zmiany w statucie Gminy Ksawerów

3.3. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z

Europej skiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego

Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach,

Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich "Z

muzyka isc przez zycie"

3.4. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z

Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego

Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach,

Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich "Czas na

zmiany"

3.5. w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego

3.6. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

3.7. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Za zatwierdzenie proponowanego porzadku obrad glosowalo 13 radnych, glosów wstrzymujacych i

przeciw nie zanotowano.

Ad.3.l.

Kierownik Elzbieta Wizner - projekt uchwaly dotyczy wyrazenia sprzeciwu wobec zamierzen

PGE Elektrownia Belchatów S.A. z siedziba w Belchatowie dotyczacych zatlaczania i skladowania

w strukturach podziemnych dwutlenku wegla na terenie Gminy Ksawerów.

Projekt uchwaly jest konsekwencja protestów, zgloszen mieszkanców oraz orgaruzaCjl

proekologicznych. Zalacznikiem do projektu uchwaly jest skrótowe kompendium wiedzy dot.

zatlaczania i skladowania dwutlenku wegla w strukturach podziemnych. Wg Elektrowni Belchatów

sa to badania bezpieczne, majace wyznaczyc czy struktury podziemne nadaja sie do skladowania

dwutlenku wegla. Kilkanascie gmin objetych jest badaniem, m.in. Lutomiersk, Tuszyn. W roku

2012 zapadnie decyzja dotyczaca miejsca skladowania dwutlenku wegla. Na dzien dzisiejszy

odwiert kontrolny prowadzony jest na terenie Gminy Pabianice. W momencie realizacji decyzji o

zatlaczaniu i skladowaniu dwutlenku wegla musi zaistniec pozwolenie na budowe, decyzje

srodowiskowe zgodnie z przepisami ochrony srodowiska, zaakceptowane przez instytucje unijna

oraz konsultacje spoleczne.



Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala czy sprzeciw spoleczenstwa mialby jakikolwiek wplyw

na decyzje dotyczaca lokalizacji?

Kierownik Elzbieta Wizner - na etapie przeprowadzanych postepowan administracyjnych, gdzie

wydawane sa konkretne decyzje, np. decyzje srodowiskowe, pozwolenie na budowe, wówczas

protesty mieszkanców moga miec wplyw na dalsze dzialania.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wójt nie wydaje zgody na wejscie w teren. Indywidualny

wlasciciel podpisuje stosowna umowe. Geodeta, badz geolog wchodzacy na teren posesji musi miec

zgode wlasciciela terenu. Gmine informuje sie jedynie o przeprowadzanych badaniach.

Radna Bozena Ziólkowska - w ladwininie, nalezacym do Gminy Ksawerów, dzialka prywatna

zostala sprzedana pod badania przez wlasciciela posesji aktem notarialnym. Wójt Gminy Pabianice

nie mial z tym nic wspólnego. Kazdy indywidualnie, prywatnie wyraza zgode na prowadzenie

badan na jego terenie. Firma proponuje mieszkancom dzialek bardzo wysokie propozycJe

finansowe w zamian za pozwolenie na prowadzenie badan na terenie ich dzialki.

Radna Helena Rusak - zapytala czy jezeli mieszkaniec nie wyrazi zgody to nie bedzie badania?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - to juz jest indywidualna sprawa pomiedzy Elektrownia

Belchatów, a wlascicielem dzialki.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - powiedzial, ze jest przeciw wtlaczaniu i skladowaniu w

strukturach ziemi dwutlenku wegla, bo pomimo wszystko jakas czesc uwalniana jest zawsze do

otoczenia, w wyniku powstania szczelin.

Radny Zbigniew Pluta - zapytal soltysa czy woli miec to pod ziemia, czy na zewnatrz?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, ze argument pana soltysa jest jak najbardziej

zasadny. Zadaniem kopalni, w ich zagospodarowaniu jest skladowanie dwutlenku wegla.

Radna Maria Wróbel- zapytala czy wszystkie sasiadujace gminy podejmuja taka uchwale?

Kierownik Elzbieta Wizner - czy wszystkie gminy podejmuja taka uchwale nie wiadomo, ale na

pewno wiekszosc gmin.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - gminy, które podejmuja taka uchwale, to m.m. gmma

Bartkowice, Tuszyn, Lutomiersk, Dlutów.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych -l,

wstrzymujacych - 1.

e radna Barbara Wódka wstrzymala sie od glosu; radny Zbigniew Pluta glosowal przeciw podjeciu

uchwaly)
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Ad. 3.2.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt uchwaly jest wynikiem kontroli Regionalnej Izby

Obrachunkowej. Projekt uchwaly dotyczy zmiany w statucie Gminy Ksawerów, stanowiacym

zalacznik do uchwaly Nr VII/42/03 Rady Gminy Ksawerów z dnia 27 marca 2003 r. w sprawie

uchwalenia Statutu Gminy Ksawerów w § 5 ust. 2 dodaje sie pkt 7 o brzmieniu: Samodzielny

Publiczny Zaklad Opieki Zdrowotnej "Osrodek Zdrowia" w Ksawerowie.

Radna Maria Wróbel- zapytala co nam daje taka zmiana?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nam nie wprowadza zadnych zmian. Osrodek zostaje

jednostka organizacyjna na podstawie tej uchwaly. Wszelka sprawozdawczosc i kontrola

prowadzona jest przez Urzad Gminy Ksawerów. Wójt Gminy zatrudnia kierownika jednostki.

Radna Helena Rusak - musi zostac to wpisane do Statutu.

Radna Maria Wróbel- zapytala co w takim razie daje to osrodkowi?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nie wplynie to w zaden sposób na prace osrodka zdrowia, jest

to jedynie uporzadkowanie sytuacji.

Skarbnik Robert Zwierzynski - wszelkie dlugi powstale w osrodku zdrowia wchodza do budzetu

gminy. Rada Gminy Ksawerów jest dla "Osrodka Zdrowia" organem zalozycielskim.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych nie zanotowano. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.3.

Skarbnik Robert Zwierzynski - poprosil o wyrazenie zgody na zatwierdzenie do realizacji

projektu wspólfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu

Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach,

Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich "Z muzyka isc przez

zycie".

Wniosek zlozony zostal w 2009 r. Srodki na realizacje projektu stanowily beda 100 % srodków z

Unii Europejskiej. Uchwala niezbedna jest do podpisania umowy z Urzedem Marszalkowskim. W

ramach tego programu przewidziane zostaly: zajecia komputerowe, warsztaty teatralne, sztuka

gotowania KGW, racjonalne odzywianie. Planowana wartosc projektu - 48 322 zl.

Wójt Gminy Maria Kopczewska-

- warsztaty komputerowe - mozliwa liczba uczestników 30 osób;
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- racjonalne odzywianie - 30 osób;

- dwa wyjazdy edukacyjne do teatru;

W ramach projektu zostanie zakupiony projektor multimedialny oraz materialy dydaktyczne, niezbedne

do przeprowadzenia zajec komputerowych. Zostanie zakupiona równiez kamera. Wniosek zostal

zlozony z inicjatywy kól gospodyn oraz rad soleckich.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy kola gospodyn wiejskich beda uczestniczyly w tym

projekcie, a tym samym beda dojezdzaly do Woli Zaradzynskiej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wszystkie kola gospodyn beda braly udzial w tym projekcie.

Wnikliwie wszystko zostalo omówione na spotkaniach, które odbyly sie przed zlozeniem wniosku

na ten proj ekt.

Radna Bozena Ziólkowska - powiedziala, ze aby zaistnial ten projekt najpierw musiala byc

inicjatywa, pomysl.

Radna Helena Rusak - ok 100 osób zostanie objetych tych projektem?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - 90 osób zostanie objetych tym programem. Jest to szansa na

zdobycie nowego doswiadczenia, umiejetnosci, wiedzy. Szkolenia beda prowadzone przez

nauczycieli naszych szkól oraz dietetyka.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych nie zanotowano. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.4.

Skarbnik Robert Zwierzynski - poprosil o wyrazenie zgody na zatwierdzenie do realizacji

projektu wspólfinansowanego z Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Programu

Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX - Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach,

Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich "Czas na zmiany".

Wniosek zlozony zostal w 2009 r. Srodki na realizacje projektu stanowily beda 100 % srodków z

Unii Europejskiej. Uchwala niezbedna jest do podpisania umowy z Urzedem Marszalkowskim.

Planowana wartosc projektu - 49256 zl.

W ramach tego projektu prowadzone beda zajecia:

- nauka gry na trabce - mozliwa liczba uczestników - 5 osób;

- nauka gry na saksofonie - 2 osoby;

- nauka gry na puzonie - 3 osoby;



- nauka gry na klarnecie - 5 osób;

- wyjazd uczestników do Filharmonii Lódzkiej;

Lacznie stanowic bedzie 18 godzin gry na instrumentach, 24 godziny zajec grupowych oraz 12

godzin zajec sekcyjnych dla jednej osoby, bioracej udzial w projekcie. Zajecia prowadzone beda

przez muzyków, zatrudnionych na umowe zlecenie. Na ten cel zostaly zakupione pomoce

dydaktyczne - podreczniki oraz saksofon altowy i tenorowy.

Radna Helena Rusak - powiedziala, ze wielkimi krokami zbliza sie realizacja naszych marzen 

zaistnienia w Gminie Ksawerów - Orkiestry Detej.

Radny Henryk Nowak - poinformowal wszystkich obecnych na posiedzeniu, iz odbyly sie juz

cztery spotkania:

- pierwsze spotkanie - o charakterze informacyjnym, organizacyjnym;

drugie spotkanie - nabór uczniów ze szkoly podstawowej i gimnazjum ( 20 osób SIe

zglosilo, z czego 18 osób przyjeto );

- trzecie spotkanie - majace na celu przydzielenie instrumentów poszczególnym uczniom;

- czwarte spotkanie - omówienie z uczestnikami proponowanych zajec;

Radny Henryk Nowak wyrazil nadzieje, iz orkiestra bedzie godnie reprezentowala nasza gmine.

W ójt Gminy Maria Kopczewska - powiedziala, iz otrzymala wiadomosc, ze dnia 4 wrzesnia 2010

roku odbedzie sie pokaz artystycznych umiejetnosci naszej gminnej orkiestry.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych nie zanotowano. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 3.5.

Skarbnik Robert Zwierzynski - zaciagniecie kredytu celem pokrycia planowanego w budzecie

Gminy Ksawerów na 2010 rok deficytu. Zródlem pokrycia kredytu beda dochody Gminy z tytulu

podatku od nieruchomosci w latach 2010-2017. Upowaznia sie Wójta Gminy Ksawerów do

podjecia czynnosci formalno- prawnych majacych na celu wykonanie postanowien Rady Gminy o

zaciagnieciu kredytu dlugoterminowego przez Gmine Ksawerów, a w szczególnosci do podpisania

weksla "in blanco" jako zabezpieczenia do wysokosci 2 150 000 zl.

Podjecie tej uchwaly jest niezbedne do wyrazenia opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat

zaciagniecia kredytu.



Radny Zbigniew Pluta - zapytal jakie jest ogólne zadluzenie?

Skarbnik Robert Zwierzynski - na dzien 1 stycznia 2010 r. zadluzenie wynosi ok 6,5 mln zl, co

stanowi 9,35 % (z art. 113 , gdzie maksymalne zadluzenie mozliwe do 15 %) oraz 38,18 % (z art.

114, gdzie maks. zadluzenie mozliwe do 60 % ).

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zaciagniecie kredytu dlugoterminowego zawarte jest w

uchwale budzetowej. Nalezy posilkowac sie kredytami, aby móc wprowadzac nowe inwestycje.

Radna Maria Wróbel - zapytala na co przeznaczone zostana srodki finansowe z zaciagnietego

kredytu?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - srodki zostana przeznaczone na inwestycje: Wspólna,

Graniczna, Przeswit, Maly Skret. Srodki finansowe zostana odzyskane z Unii Europejskiej.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 10 radnych, glosów przeciwnych nie

zanotowano, wstrzymujacych - 3.

(radna Barbara Wódka, radna Maria Wróbel, radny Marian Kaleta wstrzymali sie od glosu)

Ad. 3.6.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - w budzecie na 2010 r. zarezerwowana zostala kwota na

udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Pabianickiemu. Udziela sie pomocy finansowej do

wysokosci 150 000 zl na zadanie pn.: "Przebudowa drogi powiatowej m 3303E w latach 2007

2013":

- I etap - ul. Wolska

- II etap - ul. Jana Pawla II i ul. Nowotki

- III etap - ul. Wschodnia

- IV etap - ul. Szkolna

Gmina Ksawerów postanawia przeznaczyc srodki na realizacje I etapu - Przebudowa ul. Wolskiej w

Ksawerowie.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala czy realizacja ul. Wolskiej dotyczy chodnika, jak i

ulicy?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - realizacja zadania dotyczy zarówno chodnika, jak

poszerzenia ulicy do ul. mjr Hubala.



Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie proj ektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych nie zanotowano. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad.3.?

Skarbnik Robert Zwierzynski - uchwala dotyczy przesuniecia srodków finansowych na

wyposazenie pomieszczen przedszkola w Woli Zaradzynskiej ( zabawki, zabezpieczenie kuchni,

transport mebli, zuzycie wody).

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wydana zostala juz zgoda sanepidu. Od 4 maja 2010 r.

rozpoczna sie zajecia. Liczba miejsc - 50 przedszkolaków.

Radna Maria Wróbel - zapytala ile pieniedzy zostalo przeznaczonych na otwarcie oddzialu

przedszkolnego w Woli Zaradzynskiej?

Skarbnik Robert Zwierzynski - wydano ok 300 tys. zl.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o

zaopiniowanie projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych

wstrzymujacych nie zanotowano. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad. 4.

Skarbnik Robert Zwierzynski - wniósl do obrad Komisji - rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu

Zarzadzenia Wójta Gminy Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok

- zmiany rezerwy celowej, utworzonej w budzecie na 2010 rok. Zwiazane jest to z wczesniej

omówionymi projektami uchwal:

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX 

Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy

edukacyjne na obszarach wiejskich "Z muzyka isc przez zycie"

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu wspólfinansowanego z Europejskiego

Funduszu Spolecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki, Priorytet IX 

Rozwój wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialania 9.5. - Oddolne inicjatywy

edukacyjne na obszarach wiejskich "Czas na zmiany"

Zadania sa realizowane juz od 1 kwietnia 2010 r. Umowy z Urzedem Marszalkowskim sa w trakcie

przygotowywania. Proponuje sie pomniejszenie rezerwy celowej z przeznaczemem na



wynagrodzenia dla osób dzialajacych przy realizacji tych dwóch projektów- laczna kwota 62280 zl.

Projekt "Z muzyka isc przez zycie" - 38 380 zl, projekt "Czas na zmiany" - 23 600 zl.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zaznaczyla, ze srodki finansowe powróca do budzetu Gminy

Ksawerów od Urzedu Marszalkowskiego, z przeznaczeniem na inwestycje. Sytuacja ta dotyczy

"okresowej pozyczki". Natomiast w przypadku programów regionalnych proces ten jest znacznie

dluzszy.

Radna Maria Wróbel - zapytala czy jest 100 % pewnosc, ze Urzad Marszalkowski podpisze z

Gmina Ksawerów wszystkie umowy?

Skarbnik Robert Zwierzynski - Gmina Ksawerów dostala zapewnienie od Urzedu

Marszalkowskiego o zatwierdzeniu projektów.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala ile osób obejmuje zabezpieczenia wynagrodzenia?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - "Z muzyka isc przez zycie" - 2 muzyków, "Czas na zmiany"

- 3 panie prowadzace zajecia. Ostatnie zajecia zaplanowane sana dzien 30 listopada 2010 r.

Wobec braku glosów w tym punkcie Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o

zaopiniowanie proj ektu zarzadzenia.

Za pozytywna opinia projektu zarzadzenia glosowalo 13 radnych, glosów przeciwnych i

wstrzymujacych sie nie stwierdzono. Projekt zostal zaopiniowany jednoglosnie.

Ad.S.

Przewodniczaca Komisji Helena Rusak o godz. 11:30 zamknela wspólne posiedzenie Stalych

Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

~~~L.~
Marta Ziólkowska.

Zalaczniki:

1. Lista obecnosci radnych.

2. Lista gosci.

3. Projekty uchwal na LX Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Posiedzeniu Komisji

przewodniczyla


